

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ ໃຫ້ບໍລິການດ້ານທຸລະກຳທາງເອເລັກໂຕຣນິກ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoST-ITD-18	30.12.2017	ກົມເຕັກໂນໂລຊີຂໍ້ມູນຂ່າວສານ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດສະເພາະທີ່ຕິດພັນກັບໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸລະກິດທາງດ້ານເອເລັກໂຕຣນິກແມ່ນທຸລະກິດຮູບແບບໃໝ່ ສໍາລັບ ສປປ ລາວ ແຕ່ເປັນທຸລະກິດທີ່ບຸກຄົນທົ່ວໄປສາມາດເຂົ້າເຖິງໄດ້ງ່າຍ ລວມທັງ ເປັນການຍາກທີ່ຈະຕິດຕາມ; ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງມີຄວາມຈໍາເປັນຕ້ອງອອກໃບອະນຸຍາດນີ້ເພື່ອການຄຸ້ມຄອງ, ຄວບຄຸມ ແລະ ຕິດຕາມກວດກາ ຜູ້ປະກອບກິດຈະການປະເພດດັ່ງກ່າວ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫຼື ນິຕິບຸກຄົນ ຫລື ການຈັດຕັ້ງ ທີ່ມີຈຸດປະສົງຈໍາເປັນທຸລະກິດໃບຮູບແບບທຸລະກຳທາງເອເລັກໂຕຣນິກຄື: ການຊື້-ຂາຍ ສິນຄ້າທາງເອເລັກໂຕຣນິກ,ການຊື້-ຂາຍ ການບໍລິການທາງເອເລັກໂຕຣນິກ,ທຸລະກຳການເງິນທາງເອເລັກໂຕຣນິກ,ການໃຫ້ບໍລິການຍິ່ງຢືນລາຍເຊັ່ນເອເລັກໂຕຣນິກ.
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	15	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິ ແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 15 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1.ບໍ່ມີປະຫວັດສໍາໂກງ,ບໍ່ຢູ່ໃນຂະບວນການລົ້ມລະລາຍ,ບໍ່ຢູ່ໃນຊ່ວງຖືກອາຍັດຊັບ ຫລື ຖືກສານຕັດສິນເປັນຜູ້ກະທໍາຜິດໃນຄະດີທີ່ມີລັກສະນະຄ້າຍຄືກັນ; 2.ມີເງິນຄໍ້າປະກັນຢູ່ທະນາຄານຢ່າງໜ້ອຍ 70 ສ່ວນຮ້ອຍ(70%) ຂອງທຶນຈົດທະບຽນ. 3.ມີວິຊາການກ່ຽວຂ້ອງກັບປະເພດກິດຈະການ.	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດກໍລະນີຜູ້ຮ້ອງຂໍບໍ່ມີເງື່ອນໄຂ ຫລື ຄຸນະສົມບັດທີ່ກໍານົດ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກໍານົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນໍາໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	36
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທໍານຽມ				
ມີຄ່າທໍານຽມແບບຟອມຄໍາ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	300000.00	300000.00	20000.00	620000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນໍາ			

ຄ່າທໍານຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທໍານຽມແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ຂໍ້ຕໍ່ອາຍຸ ຫລືບໍ່?				
ແມ່ນແລ້ວ	100000.00	300000.00	20000.00	420000.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນຳ			

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍທຸລະກຳທາງເອເລັກໂຕຣນິກ	20/ສພຊ	07.12.2012	ມາດຕາ: 1, 2,3, 28

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບກຳມະວິທີການຜະລິດ
ກຳມະວິທີການຜະລິດໂດຍຫຍໍ້
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບເລກປະຈຳຕົວຜູ້ເສຍອາກອນ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ
ຊີວະປະຫວັດຂອງຊ່ຽວຊານສະເພາະດ້ານ
ແຜນວາດທີ່ຕັ້ງຂອງວິສາຫະກິດ
ໃບມອບສິດໃຫ້ຜູ້ຕາງໜ້າມາຝ່ວຜັນວຽກກໍລະນີຜູ້ສະເໜີບໍ່ສາມາດມາຝ່ວຜັນດ້ວຍຕົວເອງ
ສຳເນົາບັດປະຈຳຕົວ/ສຳມະໂນຄົວຂອງອຳນວຍການ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	3	0